

75, Statutes of Canada 1974-75-76, respecting compensation plan between The Department of Treasury Board, Government of New Brunswick and the group of its employees which includes the New Brunswick Provincial Court Judges and the Chief Judge of the Provincial Court of New Brunswick. Order dated November 12, 1976.

Report of the Auditor General to the House of Commons for the fiscal year ended March 31, 1976, pursuant to section 61(2) of the *Financial Administration Act*, Chapter F-10, R.S.C., 1970, together with a Conspectus of the said Report.

Report on the administration of the *Industrial Research and Development Incentives Act* for the fiscal year ended March 31, 1976, pursuant to section 17 of the said Act, Chapter I-10, R.S.C., 1970.

Copies of document entitled "Proposals to correct certain anomalies, inconsistencies, archaisms, errors and other matters of a non-controversial and uncomplicated nature in the *Revised Statutes of Canada 1970* and other Acts subsequent to 1970", issued by the Department of Justice.

Copies of document entitled "Progress Report on Financial Administration in the Public Service of Canada", issued by the President of the Treasury Board.

Revised Capital Budget of the Northern Canada Power Commission for the fiscal year ended March 31, 1976, pursuant to section 70(2) of the *Financial Administration Act*, Chapter F-10, R.S.C., 1970, together with copy of Order in Council P.C. 1976-2455, dated October 7, 1976, approving same.

Capital Budget of Northern Canada Power Commission for the fiscal year ending March 31, 1977, pursuant to section 70(2) of the *Financial Administration Act*, Chapter F-10, R.S.C., 1970, together with copy of Order in Council P.C. 1976-2456, dated October 7, 1976, approving same.

Copies of Reports of the Administrator under the *Anti-Inflation Act*, pursuant to section 17(3) of the said Act, Chapter 75, Statutes of Canada 1974-75-76, respecting certain compensation plans, as follows:

1. The Government of Canada (Treasury Board) and the Agricultural Group of the Federal Public Service of Canada, represented by the Professional Institute of the Public Service. Order dated November 16, 1976.

2. Anthes Equipment Limited and the group of its warehouse employees at Burnaby, British Columbia, represented by Teamsters Local 213, an affiliate of the International Brotherhood of Teamsters, Chauffeurs, Warehousemen and Helpers of America. Order dated November 18, 1976.

3. The London Public Utilities Commission, Ontario, and the employees represented by the Canadian Union of Public Employees Local 4. Order dated November 18, 1976.

Copies of Text of Order in Council, issued by the President of the Treasury Board on November 22, 1976, appointing H.

ladite loi, chapitre 75, Statuts du Canada 1974-75-76, concernant le régime de rémunération entre le ministère du Conseil du Trésor, gouvernement du Nouveau-Brunswick, et le groupe de ses employés comprenant le juge en chef et les autres juges de la Cour provinciale du Nouveau-Brunswick. Ordonnance en date du 12 novembre 1976.

Rapport de l'Auditeur général à la Chambre des communes pour l'année financière close le 31 mars 1976, conformément à l'article 61(2) de la *Loi sur l'administration financière*, chapitre F-10, S.R.C., 1970, ainsi qu'un aperçu général dudit rapport.

Rapport sur l'application de la *Loi stimulant la recherche et le développement scientifiques* pour l'année financière close le 31 mars 1976, conformément à l'article 17 de ladite loi, chapitre I-10, S.R.C., 1970.

Copies d'un document intitulé «Propositions visant à corriger certaines anomalies et incomptabilités, certains archaïsmes et certaines erreurs mineures et évidentes des *Statuts révisés du Canada de 1970* et de certaines lois postérieures», émis par le ministère de la Justice.

Copies d'un document intitulé «Rapport provisoire sur l'administration financière dans la Fonction publique du Canada» émis par le président du Conseil du Trésor.

Budget d'établissement révisé de la Commission d'énergie du Nord canadien pour l'année financière close le 31 mars 1976, conformément à l'article 70(2) de la *Loi sur l'administration financière*, chapitre F-10, S.R.C., 1970, et copie du décret C.P. 1976-2455, en date du 7 octobre 1976, approuvant ledit budget.

Budget d'établissement de la Commission d'énergie du Nord canadien pour l'année financière close le 31 mars 1977, conformément à l'article 70(2) de la *Loi sur l'administration financière*, chapitre F-10, S.R.C., 1970, et copie du décret C.P. 1976-2456, en date du 7 octobre 1976, approuvant ledit budget.

Copies de rapports du Directeur en vertu de la *Loi anti-inflation*, conformément à l'article 17(3) de ladite loi, chapitre 75, Statuts du Canada 1974-75-76, concernant certains régimes de rémunération, à savoir:

1. Le Gouvernement du Canada (Conseil du Trésor) et le Groupe de l'agriculture de la Fonction publique fédérale, représenté par l'institut professionnel du Service public. Ordonnance en date du 16 novembre 1976.

2. *Anthes Equipment Limited* et le groupe de ses employés d'entrepôt de Burnaby, Colombie-Britannique, représentés par les Teamsters, Section 213, affiliés à la Fraternité internationale des camionneurs, chauffeurs, préposés d'entrepôts et aides d'Amérique. Ordonnance en date du 18 novembre 1976.

3. La *London Public Utilities Commission*, Ontario, et le groupe de ses employés représentés par le Syndicat canadien de la Fonction publique, Section 4. Ordonnance en date du 18 novembre 1976.

Copies du texte du décret émis par le président du Conseil du Trésor le 22 novembre 1976, nommant M. H. Marcel